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SCHRIFTELIJKE VRAAG 
 

 
Datum 13 mei 2014 
  
Namens fractie VLP 
  
Indiener Hans van Tegelen 
  
Vraag Afgelopen zondagavond vond er een aanrijding met beknelling plaats op 

DE kruising Sint Jozefweg en de Heytstraat. Volgens mij is dit niet het 
eerste ongeluk wat hier plaatsvindt. 
 
Mijn vragen in deze zijn dan ook de volgende namens de Fractie van de 
VLP; is bovengenoemde aanrijding de eerste aanrijding, zo nee hoeveel 
aanrijdingen zijn op genoemd kruispunt al geweest en wat zijn dan de 
maatregelen welke het college hierop gaat nemen? 
 

  
Antwoord Betreffend kruispunt heeft bij de opstelling van het 

Meerjarenuitvoeringsprogramma van het GVVP op de lijst gestaan. Maar 
bij het invullen van de prioritering, waarbij ook de 
subjectieve verkeers(on)veilgheid in kaart is gebracht, heeft het punt 
geen prioriteit gekregen. Wel hebben we bij de uitvoering van het 
reguliere belijningsprogramma extra attenderende belijning laten 
aanbrengen. 
 
Naar aanleiding van het laatste ongeval hebben wij contact gehad met de 
politie om het aantal ongevallen in de laatste jaren te achterhalen. Vanaf 
2011 hebben op dit kruispunt een 8-tal aanrijdingen plaatsgevonden. Dit 
aantal benadert de definitie van een blackspot (3 of meer letselongevallen 
in een jaar).  
 
Om die reden zijn wij van mening dat dit kruispunt aandacht behoeft en 
dat we maatregelen moeten nemen om het aantal ongevallen terug te 
dringen. Wij onderzoeken welke maatregelen het beste 
snelheidsremmende resultaat opleveren. 
 

  
Portefeuillehouder* Ton Reijnders 
  
Afhandeling* 21 mei 2014 
 

 

 

 

* in te vullen door de griffie 


